
Die Future of Festivals startet in ihre vierte Ausgabe, und ist das Branchentreffen für alle Veranstalter*innen, 

Dienstleistende, Verbände, Entscheider*innen und Auszubildende aus dem Festivalbereich vom Donnerstag den 

28ten und Freitag den 29ten November 2024 in der ARENA Berlin.

- Die Future of Festivals ist die erste und einzige Festival-Netzwerkmesse

-Hier findet der Austausch über die aktuellen Themen der Festivalbranche statt u. a. zu den Themen Nachhaltigkeit, der 

vorherrschende Fachkräftemangel in der Veranstaltungsbranche, Implementierung der KI in die Festivalplanung, 

steigende Produktionskosten und alternative Energielösungen

 -Messe und Kongress erwartet rund 250 internationalen Aussteller*innen sowie mehr als 120 Speaker*innen, darunter 

Nika Brunet Milunovic (Metaldays Festival), Yvonne Heckl (VMS/ Oktoberfest) und Tobias Zwiebel (Full Force Festival)

 -Veranstaltungsbereich mit Festival Campus ist speziell für die Nachwuchsförderung, dass Netzwerken und für die Aus- 

und Weiterbildung

English:  

The Future of Festivals is entering its fourth edition and is s the industry get-together for all organizers, service 

providers, associations, decision-makers and trainees from the festival and live area on Thursday 28th and Friday 29th 

November 2024 in the ARENA Berlin.

-The Future of Festivals is the first and only festival network fair in Germany

-This is where the exchange takes place on the current topics of the festival industry, including sustainability, the 

prevailing shortage of skilled workers in the event industry, implementation of AI in festival planning, rising production 

costs and alternative energy solutions

-Trade fair and congress expects around 250 international exhibitors and more than 120 speakers, including Nika Brunet 

Milunovic (Metaldays Festival), Yvonne Heckl (VMS/ Oktoberfest) and Tobias Zwiebel (Full Force Festival)

-New event area with Festival Campus is specially developed for the promotion of young talent, networking and for 

training and further education

Tickets→ Tickets 

Alle Informationen rund um das Future of Festivals: www.futureoffestivals.com

All information about Future of Festivals: www.futureoffestivals.com
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Textvorlagen Social Media

Kurz: Die Future of Festivals 2024 findet am Donnerstag den 28ten und Freitag den 29ten November 2024 in der Arena 

Berlin statt. Das Branchentreffen für alle Veranstalter*innen, Dienstleistende, Verbände, Entscheider*innen und 

Auszubildende aus der Festivalbranche. Alle Infos und Tickets findet ihr unter: www.futureoffestivals.com 

Lang:  Die Future of Festivals 2024 findet am Donnerstag den 28ten und Freitag den 29ten November 2024 in der 

Arena Berlin statt. Die Messe für alle Veranstalter*innen, Dienstleistende, Verbände, Entscheider*innen und 

Auszubildende aus der Festivalbranche.  Euch erwarten interessante Vorträge, Panels, Diskussionen mit über 120 

internationalen Speaker*innen sowie mehr als 250  Aussteller*innen  im Festivalbereich.  Alle Infos und Tickets findet ihr 

unter: www.futureoffestivals.com 

Social Media Text 

Short: The Future of Festivals 2024 will take place on Thursday 28th and Friday 29th November 2024 in the Arena Berlin. 

The industry get-together for all organizers, service providers, associations, decision-makers and trainees from the 

festival industry. You can find all information and tickets at: www.futureoffestivals.com 

Long: The Future of Festivals 2024 will take place on Thursday 28th and Friday 29th November  2024 in the Arena Berlin. 

The trade fair for all organizers, service providers, associations, decision-makers and trainees from the festival industry.  

You can expect interesting presentation, panels, discussions with over 120 international speakers and more than 250 

exhibitors in the festival area.  You can find all information and tickets at: www.futureoffestivals.com 

Keyvisuals und Logos stehen hier zur Verfügung

Keyvisuals and logos are available here 

Copyright: Future of Festivals GmbH, CC BY 3.0 DE

Bildmaterial zum Download gibt es hier.                                         

Image material for download is available here.
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Hashtags

#fof24

#futureoffestivals

 #futureoffestivals2024

Handles 

Instagram:                      www.instagram.com/future_of_festivals/                                                  @future_of_festivals                         

LinkedIn:                         www.linkedin.com/company/futureoffestivals/                                       @FUTUREOFFESTIVALS

YouTube:                         https://www.youtube.com/@Future_of_Festivals                                    @Future_of_Festivals

Facebook:                       www.facebook.com/futureoffestivals                                                         @futureoffestivals

TikTok:                             https://www.tiktok.com/@futureoffestivals                                               @futureoffestivals

Threads:                          https://www.threads.net/@future_of_festivals                                          @future_of_festivals             

Spotify:                            www.spotify.com/futureoffestivals                                                              @futureoffestivals      

Paul Maerten | Work-study student | paul@futureoffestivals.com 
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